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Protokół nr 14/11 
z posiedzenia 

Komisji Samorządowo-Organizacyjnej 
i Porządku Publicznego 

z dnia 19 grudnia  2011 r. 
 

Ad. 1 

Posiedzenie Komisji Samorządowo-Organizacyjnej i Porządku Publicznego otworzył 

Przewodniczący Grzegorz Marszałek, który powitał członków Komisji oraz zaproszonych 

gości. 

 
Ad.2 
Obecni: 

• Przewodniczący:     Grzegorz Marszałek 

• Członkowie 

Zdzisław Kowalczyk 

Piotr Gorynia  

Kazimierz Musielak 

Kazimiera Puślednik 

Jarosław Jędrkowiak 

Mikołaj Rogala 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczył również: 

• Sekretarz Powiatu Pan Leszek Maliński  
 
Ad. 3 

Przewodniczący Pan Grzegorz Marszałek przedstawił porządek posiedzenia. W wyniku 

głosowania porządek został przyjęty głosami 7 głosów „za”. 
 
Ad. 4 

Protokół nr 13/11 z dnia 29 listopada 2011 r. przyjęto w wyniku głosowania: 7 głosów ,,za”. 

 
Ad. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Regulaminu 

Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Gostyniu. 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Powiatu Pan Leszek Maliński. 
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Poinformował, że proponowane zmiany dotyczą wyodrębnienia stanowiska Geologa 

Powiatowego i wprowadzenia zapisów wynikających ze znowelizowanych przepisów prawa. 

Ponadto Zarząd proponuje przeniesienie do Starostwa Powiatowego Zespołu do Spraw 

Orzekania o Niepełnosprawności. Zespół do tej pory działał przy Powiatowym Centrum 

Pomocy Rodzinie. Celem tej zmiany jest zapewnienie zastępowalności pracowników Zespołu 

oraz zmniejszenie kosztów funkcjonowania.  Pozostałe zmiany są to drobne zmiany 

kosmetyczne 

Zgodnie z art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym do 

wyłącznej właściwości Rady Powiatu należy uchwalanie regulaminu organizacyjnego 

starostwa. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy ta zmiana  związana jest z liczbą wydawanych 

orzeczeń.   

Sekretarz wyjaśnił, że sprawa dotycząca Zespołu była sprawdzana w ościennych powiatach 

i w każdym powiecie jest wsparcie dla tej komisji.  

Radny Jędrkowiak zapytał, gdzie fizycznie będzie się mieściła siedziba Zespołu. 

Sekretarz wyjaśnił, że siedziba się nie zmieni i będzie ona w Pastorówce.  

Radny Gorynia zapytał, w jakie struktury zostanie włączony referat prawny. 

Sekretarz wyjaśnił, że referat ten będzie podlegał pod Wydział Zarządzania i Inwestycji. 

Radny Gorynia zapytał, czy w ramach tego referatu będzie to osoba oddelegowana ze 

starostwa, czy będzie to nowe stanowisko 

Sekretarz wyjaśnił, że prawdopodobnie będzie to nowe stanowisko i będzie to osoba na ¼ 

etatu pracująca w Zespole a  pozostałą część etatu będzie wykonywała w referacie 

prawnym. 

Radny Jędrkowiak zapytał, czy kwestia zapisów dotyczących geologa powiatowego wynika 

z nowelizacji  ustawy.   

Sekretarz wyjaśnił, że kompetencje geologa zostały dostosowane do ustawy.  

Radny Jędrkowiak zauważył również, że do tej pory Wicestarosta nadzorował bezpośrednio 

Wydział Oświaty i Spraw Społecznych oraz Biuro Zarządzania Kryzysowego. Ze zmiany 

uchwały wynika, że będzie teraz nadzorował tylko Wydział Oświaty i Spraw Społecznych. 

Sekretarz wyjaśnił, że teraz bezpośredni nadzór nad Biurem Zarządzania Kryzysowego 

będzie sprawował Starosta, ponieważ jest on przewodniczącym Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku. Ponadto Wicestarosta bezpośrednio nadzoruje domy pomocy społecznej oraz 

szkoły.     

Radny Rogala zabierając głos poinformował, że w paragrafie 1 ust. 8 jest zapisane, że 

„paragraf 23 ust.10 skreśla się”. Poprosił o wyjaśnienie, jaki zapis zostaje wykreślony.  

 



3 
 

Sekretarz poinformował, że w tej chwili nie odpowie na to pytanie. Dodał, że na sesji będzie 

miał regulamin i będzie mógł udzielać wyjaśnień. Dodał, że ten projekt uchwały jest zapisany 

zgodnie ze sztuką legislacyjną.  

Radny Jędrkowiak w związku z uwagą radnego Rogali poinformował, że uzasadnieniu 

powinny znaleźć się wyjaśnienia np. jaki zapis został wykreślony.  

 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego 
Starostwa Powiatowego w Gostyniu zaopiniowano pozytywnie w wyniku głosowania: 
7 głosów „za”.  

 

Ad 6 

Funkcjonowanie Domu Usamodzielnień w Gostyniu oraz Domu Dziecka w Bodzewie. 

Komisja przeprowadziła wizytację w Domu Usamodzielnień w Gostyniu. 

Przewodniczący Komisji poprosił o zabranie głosu Kierownika Domu Usamodzielnień Pana 

Dariusza Marcinkowskiego. 

Pan Marcinkowski poinformował, że Dom Usamodzielnień funkcjonuje od 2002 roku. 

Obecnie przebywa w nim 10 wychowanków. W pierwszych klasach uczy się 5 

wychowanków, w tym 4 w szkole zawodowej, 1 wychowanka w szkole średniej, 1 uczeń 

uczęszcza do drugiej klasy a 4 wychowanków jest dorosłych, którzy w przyszłym roku się 

usamodzielniają. Wychowankowie otrzymują 10 zł na dzienne wyżywienie, w tym: 2,50 zł na 

śniadanie, 4 zł na obiad, 1 zł na podwieczorek i 2,50 na kolacje. Natomiast środki czystości, 

odzież, rachunki za media pokrywane są z budżetu Domu Dziecka w Bodzewie. Ponadto 

Dom Dziecka otrzymuje dary z Holandii w postaci różnych produktów tj. makaron, ryż itp. i te 

produkty są także przekazywane dla wychowanków domu usamodzielnień.  

Następnie Komisja udała się do Domu Dziecka w Bodzewie.  

  

W dalszej części posiedzenia udziału nie brali radni Pan Zdzisław Kowalczyk, Pan 
Jarosław Jędrkowiak oraz Pan Piotr Gorynia 

 
Przewodniczący Komisji poprosił o zabranie głosu Panią Karolinę Dolatę Dyrektora Domu 

Dziecka w Bodzewie.  

Pani Dolata poinformowała, że obecnie w domu dziecka przebywa 30 dzieci, w wieku od 7 

do 18 roku życia: w tym jeden osiemnastolatek, ponieważ nie ma dla niego miejsca w domu 

usamodzielnień. Dzieci są podzielone na dwie grupy wychowawcze i grupy są rodzinkowe. 

Ponadto grupy są przygotowane na 15 osób a pokoje są czteroosobowe oraz dwuosobowe.  

Każde piętro ma przypisanych po 5 wychowawców, z których każdy pod opieką ma 3-4 

wychowanków bezpośrednio podlegających. Wychowawcy pomagają swoim podopiecznym 
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w nauce, w zakupie odzieży, wyjeżdżają do domów rodzinnych z dziećmi oraz do sądów i 

zajmują się całokształtem, który dotyczy danego wychowanka.  

Oprócz wychowawców w domu dziecka zatrudniony jest pedagog, pracownik socjalny a od 

ubiegłego roku zatrudniony jest psycholog na cały etat i pracuje codziennie w różnych 

godzinach.  

Radny Musielak zapytał ile dzieci przebywających w domu dziecka jest z terenu powiatu 

gostyńskiego. 

Dyrektor Pani Dolata wyjaśniła, że połowa dzieci to mieszkańcy powiatu gostyńskiego. 

Dodała również, że duża liczba dzieci pochodzi z okolic Nowej Soli.  

Pani Dyrektor poinformowała, że w związku z nowymi przepisami  będzie funkcjonowało 

centrum administracyjne. Dodała, że zmienią się tylko przepisy a kadra pracownicza 

pozostanie bez zmian. Poinformowała, że wszystko zmierza do tego, aby powstało więcej 

rodzin zastępczych. 

Radna Puślednik zapytała, ilu pracowników jest na karcie nauczyciela a ilu jest 

pracowników samorządowych. 

Pani Dolata  poinformowała, że na karcie nauczyciela zatrudnionych jest 8 wychowawców 

natomiast pracowników samorządowych jest 10.  

Radny Musielak zapytał, czy są problemy wychowawcze z dziećmi. 

Pani Dolata poinformowała, że są problemy. Dwójka dzieci z Nowej Soli miała założone 

sprawy karne i w związku z tym, że zostały umieszczone w placówce opiekuńczo – 

wychowawczej, to sprawy te zostały umorzone.  

Radny Musielak zapytał, jak wygląda organizacja wypoczynku letniego dla dzieci. 

Pani Dyrektor poinformowała, że część dzieci wyjeżdża do swoich domów rodzinnych a 

część dzieci na zorganizowany wypoczynek letni (obozy, kolonie).  

 

 

 
Ad 7 
W wolnych głosach wnioskach głos zabrał Przewodniczący Komisji. Przedstawił projekt 

stanowiska Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie likwidacji Prokuratury Rejonowej w 

Gostyniu.  

Uwag nie zgłoszono.  
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Ad.8 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Grzegorz Marszałek 

podziękował zebranym za przybycie, po czym zamkną posiedzenia komisji. 

 

 

 

     Przewodniczący Komisji 

Samorządowo-Organizacyjnej 

      Grzegorz Marszałek 

 

Protokołowała: Joanna Bilińska 

 

 


